
Chefteammøde (Chefteammøde)

10-01-2024 08:15 - 10:00

Rådhuset (ændret fra G2)

Information:Pkt. 1 kl. 8.15-8.30 Lone Hauberg
Pkt. 2 kl. 8.30-8.45 Katja og Lone Hauberg
Pkt. 3 kl. 8.45-9.00
Pkt. 4 kl. 9.00-9.15
Pkt. 5 kl. 9.15-9.30 Vibeke Jørgensen, Mathilde Gråkjær Petersen
Pkt. 6 kl. 9.30-9.55
Pkt. 7 kl. 9.55-10.00

Mødedeltagere : Christian Boel, Heidi Have, Jens Bejer Damgaard, Niels
Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt, Thune Korsager
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Punkt 1: Ledetrådene

Beslutning for Punkt 1: Ledetrådene

Chefteamet drøftede og besluttede:

• den endelige tekst på ”vi er sammen med borgerne”
• den endelige tekst på ” slip medarbejderne fri”
• tids- og procesplanen
• Chefteamets rolle i den videre implementeringsproces?

Endelig tekst sendes til tryk efter dette møde – endelig opsætning via Boel.

Hver forvaltningschef (konsulent) laver en drejebog til eget roadshow i samarbejde med
Lone Hauberg. Oplæg sendes til Boel.

Boel og Thune er gennemgående deltagere i alle roadshows.

Der sendes FAQ med til ledetråde. Alle medarbejdere får en fysisk udgave – og ledere
understøttes med materiale, som de får inden roadshow. Medarbejdere har først
ledetrådene i hånden om 3-4 uger. Lægges også ud digitalt.

I følgebrev til ledere tilføjes info om den fremtid vi ser ind i, perspektiv ift. Aarhus-kompas
mm.

Det overvejes at udarbejde et oplæg til video hvor CT er i spil ’hvad betyder for dig?’

Punkt 2: Folkemøde 2024

Beslutning for Punkt 2: Folkemøde 2024

Chefteamet besluttede:

• Deltagerkreds på dette års folkemøde
• Formen på deltagelsen (vægtning mellem egne arrangementer KL-telt, andres
arrangementer, møder/ arrangementer i huset)
• At chefteamet fremadrettet drøfter vores deltagelse på folkemødet årligt

Deltagerkredsen i 2024 er som udgangspunkt Rådmand, Direktør, Forvaltningschef S&U
og S&F samt rådmandens PA. I det reserverede hus er plads til 5 personer.

Når program er ude, ses på relevans for andre i organisationen. Formand for Sundby
Netværk deltager og netværket finansierer deltagelse og aktiviteter.

Der er enighed om at hvis relevante medarbejdere som selv ønsker at deltage og betale,
kan det indgå i deres arbejdstid (skal aftales med forvaltningschefen). Det foreslås at
udarbejde en side på hjemmesiden med info om formål mm (åbenhed).

CT vurderer fremadrettet en linje ift. at deltage i øvrige konferencer (IHI, KL). Overblik
over kommende arrangementer drøftes på CT-møde.
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Punkt 5: Sparring omkring mødestruktur

Beslutning for Punkt 5: Sparring omkring mødestruktur

• Udskudt til 17. januar 2024

Punkt 6: Drøftelse

a. Strategisk Ledelsesforum - kommunens (Boel skal have input med til direktørmøde 10.
januar)
b. Bevilling af kontaktpersontimer til døvblinde borgere efter §98
c. Opfølgning på sagen vedrørende Central nødkaldsbesvarelse, Virtuelle besøg og
Medicinteknologi i e-Teamet
d. Åben idétid hos Rådmanden
e. Kvalitetsplan - eftersendes
f. Folkestedet

Beslutning for Punkt 6: Drøftelse

a. Strategisk Ledelsesforum

Udover den værdi der er i inspiration og netværk, har CT ønske om at drøfte mere
konkrete aktuelle indsatser og få input til hvordan vi kan arbejde med forbedringer.

Boel tager det med til direktørmøde

b. Bevilling af kontaktpersontimer til døvblinde borgere efter §98

CT tog orientering til efterretning.

c. Opfølgning på sagen vedrørende Central nødkaldsbesvarelse, Virtuelle besøg
og Medicinteknologi i e-Teamet

OK til referat.

d. Åben idétid hos Rådmanden

Taget til efterretning.

e. Kvalitetsplan

Udskydes til 17. januar.
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f. Folkestedet

Der arbejdes videre med materiale til udbud.

d. Stormøde i statsministeriet om ældrelov den 30. januar 2024

Rådmand og Direktør deltager samt Niels Jørgen, Jens og Heidi.

Punkt 7: Drøftelse

Beslutning for Punkt 7: Drøftelse

Jens orienterede om at arbejdet med sparekrav ift. sygeplejedepoter sættes i gang.
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